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OPENING SOON
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In aanwezigheid van omwonenden 
en de pers, namen de kinderburge-
meesters en wethouder Vijselaar de 
leiding bij de feestelijke ceremonie. 
Wethouder Anja Vijselaar (Mobiliteit): 
“Deze nieuwe rotonde symboliseert 
onze toewijding aan veilig �etsen en 
maakt de voormalige kruising, die 
vaak als onoverzichtelijk en gevaarlijk 
werd ervaren, nu veel vriendelijker 

voor �etsers.” Samen met enkele 
aanwezige omstanders �etsten 
wethouder Vijselaar en de kinder-
burgemeesters een symbolische 
ronde om de gloednieuwe �ets-
rotonde o�cieel te openen. Om
de feestelijke opening nog meer 
glans te geven werd op deze zonnige 
en warme dag ijs uitgedeeld aan het 
aanwezige publiek.

Vernieuwde verkeerssituatie
Deze nieuwe �etsrotonde is een 
belangrijke ontwikkeling van de 
verkeersveiligheid in onze gemeente. 
De voormalige kruising werd vaak
als onoverzichtelijk ervaren en was 
onveilig voor �etsers. De herinrich-
ting heeft geleid tot een kruispunt 
dat nu overzichtelijk en gelijkwaardig 
is. Fietsers hebben hier nu voorrang 
op andere weggebruikers, wat duide-
lijk wordt aangegeven door middel 
van haaientanden en een opvallende 
rode coating. Deze verbeteringen 
zullen bijdragen aan een veiligere en 
aangenamere verkeerservaring voor 
iedereen.

Mijdrecht – Afgelopen week is de eerste �etsrotonde van De Ronde 
Venen in Mijdrecht op de kruising van de Ambachtsherensingel/Prinses 
Margrietlaan o�cieel geopend. Na een periode van intensieve werk-
zaamheden aan het kruispunt en de omliggende wegen, markeert deze 
verandering een grote stap voorwaarts in de verkeersveiligheid van de 
gemeente.

e ste fiets oton e i ec t 
eesteli  eopen

het OV, bij het boodschappen doen of 
het gebruik van medicijnen. Wat het 
extra lastig maakt, is dat mensen zich 
schamen en verbergen dat ze een 
probleem hebben met taal. Daardoor 
vragen ze geen hulp om daar iets aan 
te doen. En komt er geen oplossing. 

Speels
De escapecaravan is een speelse 
manier om bezoekers aan de
weekmarkt te laten ervaren waar je 
tegenaan loopt als je moeite met
taal hebt. Door deze ervaring kunnen 
bezoekers eerder zien dat iemand 
moeite met lezen en schrijven heeft. 
En het bespreekbaar maken. 
De escapecaravan is een escaperoom 
op wielen. In de caravan kunnen
1 tot 3 spelers proberen om puzzels 
op te lossen en de code van de kluis 
te kraken. In het spel ontbreken 
woorden, waardoor je onmacht en 
frustratie voelt net als mensen die 
moeite hebben met de taal. Meer 
begrip voor elkaar en het stigma 
doorbreken, dat hoopt de gemeente 
met deze caravan te bereiken.

e oe  e escapeca a an
op e ee ma t in i ec t
Mijdrecht - In De Ronde Venen 
hebben 3400 inwoners moeite met 
lezen en schrijven, begrijpen en 
spreken. Moeite hebben met de taal 
maakt het dagelijks leven knap lastig. 
De gemeente vraagt met een escape-
caravan hier aandacht voor. Op de 
weekmarkt in Mijdrecht kunnen

bezoekers ervaren hoe het is om 
moeite te hebben met taal. De escape-
caravan staat donderdag 14 september 
van 09.00 tot 17.00 uur op het Raad-
huisplein, naast de ingang van het 
gemeentehuis. Mensen die de Neder-
landse taal moeilijk vinden, ervaren 
elke dag problemen. Bijvoorbeeld in 

Kiki Hagen (D66)
niet op de 
conceptlijst
Den Haag/De Ronde Venen – 
Oud- wethouder Kiki Hagen, die 
sinds de laatste Tweede Kamer 
verkiezingen in de kamer zat 
voor D66, liet via haar eigen
site het volgende weten:
“Afgelopen weekend heb ik te 
horen gekregen dat ik niet op
de conceptlijst voor de aan-
komende Tweede Kamer
Verkiezingen ben ogenomen. 
Dat is een mededeling die niet 
alleen teleurstellend is, maar 
moeilijk te begrijpen. De politiek 
is een hard maar prachtig vak.
Ik was nog niet klaar. Ik ben nog 
niet klaar. Nu is het aan de leden. 

Digitale nieuwsbrief 
inwoners
De Ronde Venen - Om onze inwo-
ners nog beter te informeren en te 
betrekken bij alle mooie dingen die 
er in de gemeente gebeuren, start de 
gemeente vanaf 21 september met 
een tweewekelijkse digitale nieuws-
bief. Aanmelden voor de nieuwsbrief 
kunt u vandaag al doen. “Als burge-
meester van De Ronde Venen ben ik 
blij met de start van onze digitale 
nieuwsbrief. Het is een belangrijk 
communicatiemiddel waarmee we u 
nog beter kunnen informeren en 
betrekken bij de prachtige ontwik-
kelingen in onze gemeente.”, aldus 
burgemeester Divendal. De eerste 
editie van onze digitale nieuwsbrief 
verschijnt op 21 september. De 
inhoud van de nieuwsbrief wordt 
een combinatie van actueel nieuws, 
�lmpjes en leuke verhalen uit de 
gemeente. We starten met een twee-
wekelijkse nieuwsbrief en schakelen 
mogelijk over naar een wekelijkse 
nieuwsbrief. Afhankelijk van de 
behoefte van onze inwoners.

Aanmelden
U kunt zich nu alvast aanmelden 
voor de nieuwsbrief via 
www.derondevenen.nl/nieuwsbrief 
door onderstaande QR-code te 
scannen met de camera van uw 
telefoon of tablet. 
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VERSCHIJNT WOENSDAG
DE RONDE VENEN, MIJDRECHT, 
WILNIS, AMSTELHOEK, DE HOEF, 
VINKEVEEN, WAVERVEEN

UITHOORN, DE KWAKEL, 
NES A/D AMSTEL

Postadres
Midrethstraat 9
3641 CB Mijdrecht
Tel. 0297-581698

Aanleveren van advertentie
Dinsdag voor 10.00 uur
verkoopmijdrecht@meerbode.nl of 
verkoopuithoorn@meerbode.nl

Advertentieverkoop
Nel van der Pol
Mobiel 06-53847419

Advertentie-tarieven:
op aanvraag

Aanleveren van kopij
Maandag voor 15.00 uur
redactiemijdrecht@meerbode.nl of 
redactieuithoorn@meerbode.nl
Maximum aantal woorden: 300

Redactie
Nel van der Pol
Mobiel 06-53847419

Kabalen
Opgave gratis advertenties 
voor www.meerbode.nl/
kabalen-opgeven/

Druk
Janssen/Pers Rotatiedruk

Verspreiding en bezorgklachten
www.meerbode.nl/afzetpunten
www.verspreidnet.nl
Tel. 0251-674433 

Centrale administratie
Visserstraat 10
1431 GJ Aalsmeer
Tel. 0297-341900

Uitgave van
GOUW Uitgevers B.V.
Haarlem-Aalsmeer-Mijdrecht
Onderdeel van 
Regio Media Groep B.V.

135e jaargang

Oplage: 31.900

Ingezonden brieven
Uw brief van max. 300 woorden, dient 
ondertekend te zijn en voorzien van 
naam, adres, telefoonnummer en/of 
e-mailadres. Anoniem ingezonden 
brieven worden niet in behandeling 
genomen. De redactie behoudt zich 
het recht te weigeren dan wel te 
redigeren.

Let op
Nadrukkelijk maken wij u er op attent, 
dat door ons in deze krant gepro-
duceerd advertentie-, foto-, en/of 
tekstmateriaal niet beschikbaar wordt 
gesteld aan derden. Dus ook niet per 
e-mail, fotokopie of anderszins zonder 
uitdrukkelijke, schriftelijke toestem-
ming van de uitgever!

Privacy
Zie onze privacyverklaring op www.
meerbode.nl/privacy

Milieu
Onze krant wordt volledig gedrukt 
op FSC-Mix papier van verantwoorde 
herkomst.

WWW.REGIOMEDIAGROEP.NL Uithoorn - Afgelopen zondag
10 september organiseerde De 
Soroptimistclub Uithoorn/De Ronde 
Venen een wervelend Mode Event
in het historische Thamerkerkje in 
Uithoorn. De opbrengst was bestemd 
voor Stichting Haarwensen. Haar-
wensen schenkt haarwerken aan 
kinderen die kaal zijn door een
medische achtergrond. In de ochtend 
is de kerk geheel ingericht, om in de 
middag tijdens de uitgebreide High 
Tea de nieuwe damescollectie van 
Wonderful Fashion uit Noorden te 
bewonderen. De mannequins 

showden dan ook met veel enthou-
siasme de nieuwe wintercollectie. 
Dankzij de vele lokale sponsoren was 
ook de loterij een groot succes. Hier-
door kon aan het eind van de middag 
bekend gemaakt worden dat Stich-
ting Haarwensen blij gemaakt gaat 
worden met een bedrag van € 2700,–. 
De Soroptimistclub dankt alle spon-
soren en deelnemers, voor het mede 
mogelijk maken van deze opbrengst. 
Ook dankt de club De Thamerkerk 
voor het beschikbaar stellen van de 
prachtige locatie. Dit heeft de 
middag extra sfeervol gemaakt.

Zonnige modeshow tijdens
High Tea in Thamerkerk

Eindelijk zijn de prijzen eruit…
Regio - Het heeft even geduurd, maar 
eindelijk zijn – op de hoofdprijs na, de 
prachtige koelkast, aangeboden door 
Keukenstudio Allround na, die wordt 
over een paar weken thuisbezorgd bij 
de winnaar Frans van de Pouwkraan 

uit Wilnis – de Tour-prijzen uitgereikt. 
Het was een hele toer om in de
vakantietijd de winnaars en de gulle 
gevers bij elkaar te krijgen, maar het
is gelukt. Op bijgaande foto’s de 
winnaars en de gulle gevers.

Liesbeth Winters uit Wilnis krijgt de 
Helly Hansen zonnebril overhandigd 
door Bril & Meer Optiek uit Vinkeveen.

Michel Klinkhamer uit Vinkeveen won
de waardebon ter waarde van € 100,–, 
aangeboden door Bril & Meer Optiek.

En uiteindelijk ontving de vader van 
Manuela Meijer uit Mijdrecht een bbq- 
pakket voor vier personen van Keur-
slager Gert Stronkhorst uit Uithoorn.

Kees Houtman uit Mijdrecht maakte zijn 
echtgenote blij met een prachtig horloge 
aangeboden door Koek Juweliers en 
Goudsmederij Koek uit Mijdrecht.

Een prachtige laptop, aangeboden door Multi Media uit Mijdrecht, ging naar 
Jan Hooghoed uit Wilnis.

De Ronde Venen - De vakantie is weer 
voorbij. Ze zijn weer begonnen. Vanaf 
dinsdag 26 september gaan we acht 
weken lang aan het Kerst- en Dickens-
repertoire werken. Op donderdag, 
onze reguliere repetitieavond, gaan
ze werken aan de stukken voor de 
Cultuurparade en de kerstconcerten. 
Het is dus nu extra interessant om 
mee te doen met dit koor. In korte tijd 
word je helemaal bijgespijkerd met 

hun Dickens-repertoire en kun je,
als je dat wilt, met het Dickenskoor 
meedoen. Lijkt je het leuk om met hen 
mee te doen, kom dan op de open 
repetitie op donderdag 14 september 
om 20.00 uur in de Veenhartkerk.
Je kunt dan kijken, luisteren en 
meezingen. Aanmelden is niet 
verplicht, maar we zouden het �jn 
vinden als je dat wel doet via onze 
website: www.romkoor.nl.

Het ROM-koor houdt open repetitie

Mijdrecht - Afgelopen maand heeft 
de Veenhartkerk gecollecteerd voor 
het doel waar John mee bezig is. Hij 
is 1 april gestart met geld inzamelen 
voor Stichting Jarige Job. Stichting 
Jarige Job is een stichting die geld 
ophaalt voor verjaardagboxen voor 
kinderen uit minimagezinnen. 
Gezinnen waar geen geld is om voor 
de kinderen hun verjaardag te vieren. 
Deze boxen kunnen worden aan-
gevraagd bij de stichting of worden 
uitgedeeld via de voedselbanken. 
Het ultieme doel wat hij graag zou 
willen bereiken is een jaar lang elke 
dag 1 kind dat zijn of haar zou 
kunnen vieren. John heeft dit doel 
gekoppeld aan zijn deelname aan de 
marathon van de Ronde Venen op
19 november 2023. Tijdens deze 
maandelijkse collecte zijn er maar 
liefst 27 verjaardagboxen opgehaald 
en dat is een bedrag van 945 euro. 
“Door deze collecte-inzameling is
de Veenhartkerk op dit moment de 
hoofdsponsor geworden van John 

zijn actie. Ik vond het ook niet meer 
dan logisch dat ik een dankwoord 
zou uitspreken naar de gemeen-
schap van de Veenhartkerk en ook 
bijzonder dat ik deze ruimte ook heb 
gekregen tijdens de dienst. Ik ben
zo dankbaar voor dit bijzondere 
moment. Door zulke donaties word 
je wel gemotiveerd om te gaan 
lopen. Ik heb als doel gesteld 365 
verjaardagboxen, maar eigenlijk is 
het doel oneindig. Stichting Jarige 
Job verwacht dit jaar 140.000 verjaar-
dagboxen uit te moeten geven. Dat 
zijn er veel te veel voor een land als 
Nederland, maar blijkbaar is het 
nodig. Het is dichterbij dan je denkt 
deze verborgen armoede. Mensen 
kunnen nog steeds doneren via de 
link die ik communiceer via mijn ‘ik 
ben niet spreukeloos’ social media
of via de bijgevoegde QR code.
Ik ben dankbaar dat ik dit kan doen 
voor deze kinderen, want ieder kind 
verdient een verjaardag”, aldus John 
van der Maat.

Veenhartkerk nieuwe hoofdsponsor 
van John van der Maat

Twee lezingen door Gera Hoogendoorn
Regio - Op dinsdag 19 september, 
aanvang 19.30 uur: lezing rond 
levenseinde, euthanasie, mogelijk-
heden, kansen, waarom wel of niet 
met name geestelijk bezien.
Vaak baseren we onze redenen op 
verstandelijke, gevoelsmatige en of 
medische informatie. Maar wat 
weten we eigenlijk van geestelijke 
betekenissen en verbanden. Uitleg 

hierover kan er toe bijdragen om een 
goede afweging te kunnen maken. 
Op donderdag 21 september, 
aanvang 13.30 uur: lezing rond de 
geestelijke betekenissen van de 
zeven kleuren van de regenboog.
Het hele leven bestaat uit zeven 
ontwikkelingsfasen die ook al in
het Bijbelboek Genesis worden 
besproken, maar waarvan doorgaans 

de geestelijke betekenis amper of 
zelfs niet bekend is. In deze tijd is er 
veel belangstelling voor de regen-
boog. Goed om de kleuren eens 
nader te bekijken. 
Locatie: Inner-Art, Vuurlijn 36,
1424 NS De Kwakel. Voor aanmelding 
en info: gera@inner-art.nl of 
0297 - 563 753. Zaal open half uur 
voor aanvang. Toegang vrij. 

De Nieuwe Meerbode is op 
zoek naar algemene 

BEZORGERS/STERS
Voor meer informatie: 

Tel. 0251-674433
info@verspreidnet.nl 
www.verspreidnet.nl
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Al ruim 450 (!!) handtekeningen zijn 
gezet tegen de dure en onnodige 
uitbreiding van het parkeerterrein 
achter het gemeentehuis van 
Uithoorn. Top!! Vele inwoners, jong 
en oud, spreken op hun eigen 
manier hun zorgen, verdriet en 
boosheid uit over de zinloze kap 
van 20 gezonde en grote bomen,
de veiligheid van de Korte Boterdijk 
en het ruïneren van de natuurlijke 
oeververbinding. In de vorige krant 
(6 juli jl.) staan de data van de 
commissie- en raadsvergadering...
deze zijn veranderd! Het wordt
nu 18 oktober (commissie) en
2 november (raad) om 19.30 uur in 
het gemeentehuis. Zet je handtekening op de Korte Boterdijk bij de 
oranje vlag en kom naar de vergaderingen, samen staan we sterk!!
Het kan toch niet zo zijn dat onze bomen moeten wijken voor auto’s en 
dat zij hun laatste herfst en winter gaan meemaken?
Facebookgroep ‘Red het rondje Zijdelmeer’ 
Marjan Lebesque 

Leuk die stukjes van onze burgemeester in de Nieuwe Meerbode.
Wat ik echter mis is dat onze burgemeester weinig zegt over de gigan-
tische overlast die Schiphol veroorzaakt. Het zou toch heel verfrissend 
zijn als onze burgervader laat weten dat hij zich er van bewust is dat zijn 
inwoners zwaar te lijden hebben onder de enorme herrie en uitstoot van 
gifbakken die nu al dagenlang om de paar minuten over Uithoorn en
De Kwakel vliegen en dat er per omgaande een eind aan moet komen 
aan herrie en levensbedreigende uitstoot Het woord onleefbaar is 
gevallen. Toen wij hier 35 jaar geleden kwamen wonen was er rust en 
stilte en konden onze kinderen opgroeien in een gezonde leefomgeving. 
Het is nu echt onleefbaar geworden.
Kom op College van B en W, geef een statement af en ondersteun je 
burgers openlijk in een gerechtvaardigde strijd tegen dit bedrijf. Schiphol 
hoeft niet weg, maar er moet wel duidelijk gemaakt worden dat wat er nu 
gebeurt absoluut onacceptabel is.
Hans Boshuizen
De Kwakel

Herinrichting parkeerterrein achter 
gemeentehuis Uithoorn (vervolg)

Leuk die stukjes van de burgemeester

Uithoorn - Sera�ne Beugelink uit 
Uithoorn studeert natuurkunde aan 
de Universiteit Leiden en maakte 
voor haar vriend een speciaal natuur-
kundig kaartspel als verjaardags-
cadeau, dat werd al snel een profes-
sioneel kaartspel voor iedereen. 
Studenten, onderzoekers, hoog-
leraren, iedereen was zo enthousiast 
en wilde ook een spel hebben. Ze 
kwam in contact met natuurkundige 
instituten en verenigingen en dat 
zorgde voor de realisatie van het 
kaartspel. Elementary is een makke-
lijk spel en je kunt het spelen zonder 
enige kennis van natuurkunde.
Het spel wordt ook veel gebruikt
op middelbare scholen. Het spel 
Elementary wil de spelers niet actief 
iets proberen te leren, maar is toch 
passief educatief. Het omgaan met 
deze elementaire deeltjes, het 
uitspreken van de namen, dat is
echt al heel waardevol.
Nieuwsgierig naar het verhaal van 
Sera�ne over het ontstaan van haar 
bijzondere natuurkundig kaartspel? 
Bekijk dan de video op de website 
www.uithoornaandeamstel.nl
Meer informatie vind je ook op www.
elementarythegame.com

Ook in aanmerking komen voor 
een gratis startup video?
Wil jij als startende ondernemer in 

aanmerking komen om jouw bedrijf 
gratis te promoten met een startup 
video? Stuur dan een e-mail met 
informatie over je bedrijf naar de 
Stichting Promotie Uithoorn en
De Kwakel: bestuur@
uithoornaandeamstel.nl.
De stichting ondersteunt evene-
menten en andere initiatieven
van ondernemers, organisaties en
inwoners die de aantrekkingskracht 
van Uithoorn en De Kwakel 
vergroten. Een van de activiteiten is 
het gratis aanbieden van een startup 
video voor nieuwe ondernemers.

Natuurkundig kaartspel: 
Elementary the Game

Uithoorn - Bij de Tolhuissluis aan het 
Jaagpad vond zaterdag de opening 
van de Open Monumentendag in de 
gemeente Uithoorn plaats. Burge-
meester Pieter Heiliegers was op 
deze zomerse ochtend samen met 
zijn partner José op de �ets gekomen 
om de opening te verrichten. De 
schutsluis was tweehonderd jaar 
geleden gebouwd in opdracht van 
koning Wilhelm I vertelde de burge-
meester in zijn openingsspeech. 
Peter Schat van de stichting Oud 
Uithoorn/De Kwakel overhandigde 
een luchtfoto van de sluis aan de 
burgemeester en een beker met de 
foto aan Corianne, eigenaresse van 
B&B en theetuin (H)eerlijk! “De foto
is gemaakt door buurman en sluis-
wachter Nico”, vertelde Corianne.
“Op deze foto zie je goed dat onze 
woning een dak met twee punten 
heeft om het water af te kunnen 
voeren.” In de sluiswachterswoningen 
sliepen acht sluiswachters in 
bedstedes, maar die zijn inmiddels 
vervangen door comfortabele 
bedden. Alleen de ontbijtruimte was 
open voor publiek, want in de andere 

kamers verbleven gasten. In de
sfeervolle ruimte zijn nog de oude 
plafondbalken te zien. Er hangt een 
ingelijste krantenpagina uit 1898 en 
een grote historische foto van een 
renovatie. “In 2014 werd de sluis ook 
gerenoveerd. De houten bodem is 
gerestaureerd en de sluisdeuren 
vervangen.” Buurvrouw Nel herin-
nerde zich nog dat ze op de bodem 
van de sluis konden lopen. Ze woont 
al 27 jaar langs de sluis. Haar man Jan 
overleed bij het Dakota ongeluk. Een 
ingemetselde steen herinnert nog 
aan hem. Ze heeft veel steun aan de 
buren. Het gevoel van saamhorig-
heid onder de omwonenden is groot. 
Onder de noemer ‘beste buur’ werd 
onlangs buurvrouw Van Zandwijk 
benoemd tot ‘Keizerin van de Sluis’. 
“Vanaf volgend jaar willen ze de sluis 
op afstand vanaf Heerhugowaard 
gaan bedienen”, vertelde Corianne. 
“Wij maken ons er hard voor dat er 
hier in de zomermaanden overdag 
een sluiswachter mag blijven.”
Gasten konden genieten van een 
door haar gebakken stukje noten-
taart of brownie met cranberry.

Zonnige Open Monumentendag

Spoorhuis De Kwakel
Ook bij Carol en Peter aan de Noord-
dammerweg stond de ko�e klaar
en werden bezoekers gastvrij 
ontvangen in het voormalige spoor-
huis. Het was de eerste keer dat dit 
gemeentelijke monument open was 
voor publiek. “Wij hebben het in 
januari gekocht”, vertelde Carol. “We 
waren meteen verliefd op het pand.” 
Ze lieten zien waar vroeger de wacht-
ruimte was, het kantoor waar een 
ticket gekocht kon worden en het 
perron waar de trein langs kwam. Het 
is een �ink project om het huis op te 
knappen. “Het is prachtig, maar ook 
een drama’, bekende Peter. Hier en 
daar vinden ze authentieke pareltjes, 
maar er zijn ook tegenvallers zoals 
het dak dat grotendeels vervangen 
moet worden. “We kamperen in ons 
eigen huis terwijl we bezig zijn”, 
vertelden de twee enthousiast terwijl 
ze de gestripte kamers lieten zien. Er 
staan tijdelijke meubels van de kring-
loopwinkel, want hun eigen spullen 
staan in de opslag. “We zijn er
ontzettend trots op en willen het
zo opknappen dat het weer tot z’n 
recht komt.”

’t Enge bos
Elders in De Kwakel woont Cock Lek 
in zijn monumentale boerderij Halle 
Hoeve. Ook hij vertelde vol enthou-
siasme over de geschiedenis van
zijn woning en de vondsten door
de jaren heen. “Dit was vroeger een 
hooi-huis”, liet hij zien op een zelf-
gemaakt schilderij. “In het achterhuis 
stonden de koeien en boven lag het 
hooi op zolder.” De eerste tekenen 
van bewoning stammen zelfs uit eind 
1600. Voor de voordeur ligt een oude 
waterput en staat nog een restantje 
van een oude muur. Een kleine krui-
wagen doet denken aan de wagen 
waarmee de boer vroeger de koeien-
mest verplaatste. Van de stal door 
een kleine deur aan de zijkant reed 
hij dan naar de mestvaalt. 
Privé natuurgebied ‘t Enge Bos dat 
zich achter de boerderij uitstrekt, 
deed voor het eerst ook mee aan de 
Open Monumentendag. Hier staat 
nog een oud houten hek van drie 
meter met een kliksluiting die de 
boeren kregen in ruil voor de vuur-
linies die tijdens de Tweede Wereld-
oorlog over hun land liepen.
Op het erf stond de mobiele museum 
wagen van de stichting De Kwakel 
Toen & Nu. Dirk, Ben, Johan en Ben 
zetten zich in om het Kwakelse 
erfgoed te behouden. “We werden 
gevraagd om mee te doen met ons 
mobiele museum”, vertelde Dirk Plas-
meijer. In de wagen hangen foto’s 
van vroeger en staan miniaturen 
gemaakt door de overleden Kwake-
laar Toon de Wit. “We willen voor-
komen dat dingen verloren gaan.”
En met een achterban van bijna 400 
donateurs en hun bijna 17-jarige 
bestaan wordt hun initiatief duidelijk 
gesteund. Tijdens deze Open Monu-
mentendag konden bezoekers weer 
een kijkje in de geschiedenis van de 
gemeente Uithoorn nemen.

Uithoorn - Donderdagmiddag heeft 
een aanrijding plaatsgevonden op de 
rotonde van de Koningin Maximalaan 
met de Van Ghentlaan. Een auto-
mobiliste zag een �etser uit de tegen-
stelde richting niet en een �inke klap 
was het gevolg. De �etser is met de 

ambulance naar het ziekenhuis
afgevoerd. Een tweede gealarmeerde 
ambulance bleek niet nodig. Mensen 
die het ongeluk zagen gebeuren 
hebben de ongelukkige �etser eerste 
hulpverleend en met een kleed
afgeschermd tegen de felle zon.

tomo ilist a  fietse
over het hoofd

Foto:  Jan Uithol.
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LEZERSPOST

Aan de Julianastraat in Wilnis ligt een mooi parkeerpleintje. Omdat
er daar in de buurt veel huishoudens zijn waar meerdere gezinsleden,
een auto hebben is het handig dat de tweede of soms derde auto op
het pleintje geparkeerd kan worden zodat iedereen met één auto voor 
eigen deur kan parkeren. Op het pleintje zijn vier oplaadpunten voor 
elektrische auto’s gemaakt, hier mag je dus niet met een niet elektrische 
auto staan, daar wordt ook op gehandhaafd. Wat schijnbaar wèl mag is 
dit pleintje vol zetten met werkbusjes. De straten rondom het parkeer-

pleintje hebben aan beide kanten huizen maar parkeren kan maar aan één 
kant. Jammer dat een parkeerplein in een woonwijk wordt gebruikt als 
bedrijventerrein en hier niet op wordt gehandhaafd. De lege plaatsen op 
de foto zijn drie van de vier oplaadpunten en niet voor de gewone auto.
M. Duinker

Je woont in een appartementencomplex op de Weegbree in Mijdrecht en 
hebt daar een inpandige, gezamenlijke afvalcontainer voor restafval en 
een groencontainer voor het GFT-afval. Dat werkt perfect, iedereen houdt 
de zaak keurig schoon, er is geen overlast, geen ongedierte, het zijn alle-
maal wat oudere mensen die op deze manier niet naar buiten hoeven om 
hun afval weg te gooien, kortom, goed geregeld. 
Dan besluit de gemeente, in haar almachtige wijsheid, om voor twee 
appartementencomplexen een ondergrondse restafvalcontainer te 
plaatsen met daarnaast een container voor het GFT-afval. We kregen 
keurig een brief van de gemeente, waarin de datum en de locatie werd 
aangekondigd van de plaatsing van deze containers. Daar zal ongetwij-
feld een economische reden achter zitten. Niks mis mee zou je zeggen, 
tenminste... nu moeten in totaal 42 huishoudens van deze faciliteiten 
gebruik maken. Waar het de restafvalcontainer betreft gaat dat best goed, 
al moeten de mensen nu in weer en wind een stukje lopen (wat niet voor 
iedereen zo makkelijk gaat, denk aan rollator, scootmobiel, etc.) om hun 
zakje afval weg te gooien. Deze container wordt keurig geleegd en na 
wat aanloopmoeilijkheden, vanwege het gebruik van afvalpasjes en zo 
loopt dat eigenlijk best wel goed nu.
Maar dan de GFT-container, die heeft de afmetingen van een normale 
GFT-container, zoals iedereen in de gemeente die bij zijn huis heeft staan. 
Daar zit dan meteen het probleem: 42 huishoudens, die zich houden aan 
de uitdrukkelijke verzoeken om afval te scheiden en iets aan het milieu te 
doen. U begrijpt, die bak zit na drie dagen helemaal vol en gaat in de 
hitte van de zon best wel stinken. Er komen vliegen en ander ongedierte 
op af. Maar ja, denkt u, hij wordt toch met enige regelmaat geleegd? 
Nou... dat gebeurt dus niet, nu al vanaf de plaatsing, zo’n vijf weken 
geleden nog steeds niet!
Wat nu, je moet toch je afval kwijt... dan maar een beetje proppen en 
uiteindelijk, nu er echt helemaal niets meer in kan, de boel maar in de 
container van het restafval gooien. Het gevolg, twee stinkende 
containers.
Aanloopmoeilijkheden denk je dan, dus even op woensdag de gemeente 
bellen... Een vriendelijke dame staat me te woord en typt, hardop voor-
lezend, een mailtje aan betre�ende afdeling met het verzoek om de 
container te legen. “Ik heb het doorgegeven, dus het wordt geregeld 
meneer”. “Dank u wel mevrouw en een �jne dag verder”.
Wij met z’n allen in blijde afwachting en vier dagen later, de maandag 
daarop rijdt de vuilniswagen gewoon de straat binnen, hij rijdt een rondje 
over de parkeerplaats en verdwijnt zonder de container te legen weer uit 
het zicht. Dan maar weer even opnieuw bellen met de gemeente, een 
andere vriendelijke dame die me aanbiedt om me terug te laten bellen... 
“Nee, dat is niet nodig, regel alstublieft gewoon dat die container nu en 
daarna met regelmaat geleegd wordt.” Ook zij ging er melding van maken 
en vanochtend reed de vuilniswagen weer voor en de medewerkers 
leegden alle containers die langs de weg stonden... behalve de gezamen-
lijke container van ons!
Als de verantwoordelijke medewerker(ster) van de gemeente nu eens die 
brief, met de locatie van de containers, ook stuurt naar de instantie die de 
containers moet legen, dan kennen die ook de locatie waar de container 
is geplaatst.
Als tip wil ik meegeven dat hij of zij ook even kan bellen om dat door te 
geven. Wellicht is er dan een kans dat hij geleegd gaat worden...
Of zijn we nu te optimistisch?
Harry Opdam

Parkeerpleintje of industrieterrein?

Gezamenlijke ondergrondse
afvalcontainers en -GFT-containers

De Ronde Venen - De hele wereld 
ruimt tijdens de grootste jaarlijkse 
opschoonactie ter wereld. Dit jaar
is de World Cleanup Day op 16 
september en de kanovereniging 
doet mee. Met de vereniging en met 
overige vrijwilligers wordt er om 
10.00 uur gestart vanaf de Herenweg 
196 in Vinkeveen. Met de kajaks kan 
er in verschillende groepjes gevaren 
worden in de Ringvaart en langs 
diverse legakkers om zoveel mogelijk 

(drijf )vuil op te vissen en uit het water 
te halen. Ben je lid van de kanovereni-
ging of betrokken bij de Vinkeveense 
Plassen en heb je hart voor de buurt? 
Dan biedt deze actie de gelegenheid 
om op een leuke manier van het 
zwerfafval af te komen.

Samen voor schoon
Bijna iedereen stoort zich aan zwerf-
afval. Zwerfval zorgt voor een vervuild 
straatbeeld of oppervlakte water, is 

Kanovereniging DRV doet mee 
met de World Cleanup Day  

slecht voor het milieu, jezelf en 
dieren. Ook kost het opruimen van 
zwerfafval een hoop geld. Onder het 
motto ‘De Ronde Venen Schoon, dat 
doen we samen!’ werken inwoners, 
bedrijven, scholen, verenigingen en 
andere organisaties samen met de 
gemeente aan het tegengaan van 
zwerfafval. Er zijn steeds meer vrijwil-
ligers die meehelpen om zwerfafval 
op te ruimen. Ook jij kunt meewerken 
aan een schone gemeente. De 
opschoonactie wordt ondersteund 
door NME-Centrum De Woudreus en 
zorgt o.a. voor de benodigde 
materialen.

Jeugd en senioren
kunnen deelnemen
De actie is gepland op de tijd dat de 
jeugd op zaterdagochtend vaart en 
het is van belang dat zij inzicht krijgen 
in het gedrag van mensen die op het 
water recreëren. Eigenlijk geldt dit 
besef voor iedereen. Alle overige 
leden van de kanoclub kunnen hierbij 
aansluiten. Ook belangstellenden
met enige kajak-ervaring kunnen 
meevaren. Jeugd vanaf 10 jaar. De 
club heeft hiervoor boten ter beschik-
king. Graag wel van tevoren 
aanmelden via info@kvdrv.nl. 

Mijdrecht - Erwin Oudshoorn (35)
is door een gen-mutatie geboren met 
Lymfatische mal-formatie. Hierdoor 
ziet hij er anders uit en ademt met 
een tracheastoma (canule).
Steeds moest hij maar toekijken hoe 
anderen plezier hadden in het water. 
Na 15 lessen heeft hij binnen een
half jaar zijn zwemdiploma A gehaald 
en daarmee één van zijn grootste 
wensen doen uitkomen!
Van kleins af aan had Erwin maar één 
wens: kunnen zwemmen. Maar door 
zijn luchtbuisje in zijn keel is dat niet 
vanzelfsprekend omdat er dan water 
rechtstreeks zijn longen in loopt.
Dan plak je dat toch af? Ja klopt, dat 
is makkelijk gezegd, maar water gaat 
door hele kleine kiertjes dus dat gaat 
nog niet zo 1, 2, 3.
In 2016 zag het er naar uit dat zijn 
canule eruit mocht. Erwin had vol 
enthousiasme zich al opgegeven 
voor zwemmen voor volwassenen. 
Maar uiteindelijk ging lukte het het 
niet om zonder canule te slapen in 
verband met ernstige slaap apnea, 
dat hij zijn inschrijving weer moest 
annuleren. 
Na vele pogingen om te proberen 
zwemmen en weigeringen door 
instanties om mee te werken door

de jaren heen. Leveranciers van een 
zwemlarkel, waarmee je een canule 
verstrekt, wilden niet meewerken om 
Erwin op weg te helpen. Je moet eerst 
je zwem-diploma halen! Maar hoe kan 
je een diploma halen als je de canule 
niet eens kan afsluiten!?
Vorig jaar zag Erwin een YouTube 
�lmpje waarin Mats ook zijn diploma 
heeft gehaald met een canule. Erwin 
dacht wat hij kan, kan ik ook!
Na het zien van de video heeft hij 
gelijk contact gezocht met de vader 
van Mats en is zodoende terecht 
gekomen bij zwemleraar Ruud die 
hem privéles gaf in het zwembad
van Sherpa in Baarn. 

Na 15 lessen 
Erwin dopte provisorisch een reserve 
canule helemaal af zodat hij water-
dicht was en begon in februari in met 
zijn eerste zwemles. “Ik kon nog geen 
slag zwemmen dus begon met 
schuimblokjes en drijfgordels, maar na 
mate de lessen vorderden konden 
steeds meer zwemhulpmiddelen af. 
Tot dat ik in april vrij kon zwemmen, 
waar ik al ongeloo�ijk blij mee was!” 
aldus Erwin. Na een goed half jaar en 
15 lessen en veel zelf oefenen heeft 
Erwin binnen een half jaar als bekro-

Erwin Oudshoorn
haalt zijn zwemdiploma

ning op zijn werk zijn A-diploma 
gehaald!
Erwin is super trots op zijn prestatie 
en dat hij nu eindelijk ook kan 
zwemmen! “Nu mag ik ook in het 
zwembad in mijn woonplaats
Mijdrecht zwemmen, daar werd ik 
geweigerd zonder diploma!”

Volgende doel
Erwin zal zeker niet, nu zijn A-diploma 
in de pocket is, zijn zwembroek en 
duikbril aan de wilgen hangen. Of hij 
voor zijn B- en C- diploma gaat weet 
hij nog niet, misschien zijn het wel 
leuke tussendoelen, maar zijn 
grootste doel is om de borstcrawl 
goed onder de knie te krijgen. “En dat 
ik 50 meter borstcrawl kan zwemmen 
inclusief keerpunt. Alleen de ademha-
ling blijft nog steeds wel een 
dingetje”.

Wilnis - Zaterdag was Kinderkoor 
Ismaël aanwezig op de Najaars-
markt in Wilnis. Op de Pitch Corner 
hebben de kinderen hun mooie 
liedjes laten horen. Ook de muziek-
groep deed mee.

Sjoelen en snoepjes
Bij het kraampje op de markt vielen 
prijzen te winnen met sjoelen en 
M&M’s raden.
De winnaar met sjoelen is Willemijn 
geworden, met maar één puntje 
verschil met Marit. In de snoepjes-
pot zaten 557 M&M’s. Nikita zat het 
dichts bij het aantal te raden M&M’s.

De prijzen komen naar jullie toe. 
Leuk dat jullie meededen!

Prijzen najaarsmarkt kinder-
koor voor Nikita en Willemijn





10    inderegio.nl •   13 september 2023 DE RONDE VENEN   

Wilnis - Slachto� ers die niet van
echt waren te onderscheiden, in een 
viertal echt uitziende ongevalssitua-
ties in een grote fabriekshal. Dat was 
waar de 15 EHBO’ers van EHBO-
vereniging Wilnis afgelopen maan-
dagavond mee werden geconfron-
teerd tijdens de grote jaarlijkse EHBO 
oefening. Voorzitter Frank Hopman 
vertelt: “Het is een lange traditie om 
het seizoen te starten met een grote 
oefening met zo’n acht LOTUS-slacht-
o� ers. Dat is voor de EHBO’ers niet 
alleen leuk, maar ook een enorme 
uitdaging. Ze moeten � ink de 
handen uit de mouwen steken, want 
de combinatie van letsels van de 
slachto� ers zijn uitdagend.”

Communicatie met alarmcentrale
Achter een speciaal nummer zat
een 112 alarmcentralist klaar om de 
oproepen van de EHBO’ers aan te 
nemen en door te loodsen aan de 
ambulancemedewerker. De mee-
gegeven uitdaging voor de EHBO’ers 
in deze oefening was de keuze voor 
zelf behandelen, huisarts of 112 
bellen en communicatie met de 
alarmcentrale en ambulance. Ambu-
lancemedewerker en EHBO-docent 
Alfred Strijk was ter plaatse aanwezig: 
“Als de EHBO’ers besloten dat een 
slachto� er er zo slecht aan toe was 
dat er professionele hulp van een 
ambulance nodig was, dan belden
ze de alarmcentralist. Ik kreeg van
de centralist de oproepen op basis 
van prioriteit doorgestuurd en ging 
vervolgens als ambulancemede-
werker ernaartoe om professionele 
hulp te verlenen. Op die manier 
konden ze tijdens de vier ongevals-
situaties oefenen hoe het communi-
ceren met de alarmcentrale in zijn 
werk gaat. Het is goed om die routine 
als EHBO’er te kennen, omdat zo’n 
contact met de centrale in een stress-
volle ongevalssituatie met meerdere 
slachto� ers overweldigend kan zijn.”

Pompwagenrace
De EHBO’ers werden in teams inge-
deeld en kregen als eerste ongeval 
twee slachto� ers van een pomp-
wagenrace. Deze race eindigde in een 
botsing, waarbij een pompwagen 
was omgevallen. Een chau� eur moest 
het bekopen met een verstuikte pols, 
een grote snee en aardig wat schaaf-

wonden. De andere chau� eur werd 
behandeld voor een tand uit zijn 
mond en een hoofdwond. 

Ernstige verbranding door 
steekvlam
Kyra van Meijer had geen idee waar ze 
aan tegenaan zou lopen deze avond. 
Ze vertelt dat het voor haar de eerste 
keer was dat ze bij de vereniging 
meedeed met zo’n grote oefening: “In 
het testlaboratorium kwam ik bij een 
slachto� er terecht waarvan ik eerst 
dacht dat hij zijn schouder ernstig had 
verbrand. Het vuur van de testoven 
stond nog aan en hij had veel pijn aan 
zijn schouder. Hij was nogal eigenwijs 
en geschrokken door de steekvlam die 
zware brandwonden had veroorzaakt 
bij zijn collega. Hij blijf maar roepen 
over haar gezicht en nek die er vrese-
lijk aan toe waren en wilde alleen 
maar naar haar toe. Dat maakte het 
lastiger om hem te behandelen en 
kalmeren. Toen het mij lukte hem 
gerust te stellen, kwam ik erachter
dat hij zijn schouder uit de kom had 
en kon ik zijn verbrande vinger voor-
zichtig koelen en verbinden.” De 
ambulance werd opgeroepen voor 
het andere slachto� er met zware 
brandwonden en inhalatietrauma.

Reanimatie chau� eur
Fotograaf op locatie, Ad Versluis, 
genoot zichtbaar van de beproeving 
voor de EHBO’ers bij het laaddock: “Er 
zat zo veel spanning in dit ongeval. 
Het was prachtig om te zien hoe vol 
de EHBO’ers erin gingen en hoe goed 
de onderlinge communicatie liep.
Ze verdeelden zich al snel tussen de 
chau� eur die onwel was geworden 
en de gewonde laaddockmede-
werker die was overreden.” De EHBO-
ers moesten hard werken om de bus 
open te krijgen en kwamen erachter 
dat de chau� eur een hartinfarct had. 
Dat werd uiteindelijk een reanimatie. 
De laaddockmedewerker bleek 
onder meer een open botbreuk aan 
het onderbeen te hebben.

Brand blussen in kantoor
Kyra vertelt dat verderop in de fabriek 
twee kantoormedewerkers het met 
elkaar aan de stok hadden, nadat er 
brand in het kantoor was ontstaan: 
“Geruststellen het slachto� er met die 
paniekaanval vond ik heel leuk om te 

EHBO-vereniging Wilnis trapt nieuw 
seizoen af met grote oefening

doen, want contact maken met 
mensen ligt mij. De andere EHBO’ers 
ontfermden zicht over de vrouw die 
diabeet bleek te zijn en de brand 
veroorzaakt had omdat ze in een 
hypo zat en helemaal geagiteerd was. 
Hier mochten we zelf de brand 
blussen, onder begeleiding van 
iemand van de brandweer, dus dat 
was een leuke oefening.” 
“Al met al een geslaagde oefening”, 
concludeert voorzitter Frank 
Hopman. “Uit de nabespreking met 
de waarnemers, ambulancemede-
werker, LOTUS-slachto� ers en EHBO-
ers kwamen vooral positieve punten 
naar voren. De leerpunten pakkenwe 
het komende seizoen op in de her-
halingslessen op de maandagavond.”

EHBO-opleiding
Meer foto’s zien van de oefening?
Ga naar www.ehbowilnis.nl. EHBO- 
vereniging Wilnis organiseert EHBO- 
herhalingslessen op maandagavond 
in verenigingsgebouw De Schakel. 
Daarnaast geeft de vereniging jaar-
lijks een nieuwe EHBO-opleiding met 
AED en reanimatie. Geïnteresseerd? 
Ga naar de website of neem contact 
op met Frank Hopman op tel. (0297) 
285 993 of mail info@ehbowilnis.nl. 

UITZENDSCHEMA

TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
Nieuwsronde: Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen.
- Jos Twaalfhoven haalt papier op voor SV Argon.
- Polder Performance Vinkeveen.
- ‘Bezet en verzet’ over De Ronde Venen ‘40 - ‘45.
- Het musicalkoor Poppies.
Hele week vanaf 00.00 uur (herhaling op ieder even uur).

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO
105.6 FM en internetstream.

Dagelijkse reguliere programmering
00.00-07.00 Nacht van De Ronde Venen
07.00-12.00 Ochtendronde
12.00-14.00 Tussen Twaalf en Twee
14.00-18.00 Middag Venen
18.00-00.00 Avond Venen

Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00-22.00 Boundless
Donderdag  19.00-21.00 Eindeloos
Zaterdag 10.00-12.00 Amigos da Musica
 12.00-14.00 Nieuwscarrousel
Zondag 11.00-13.00 Herhaling Amigos da Musica

13.00-14.00 Zorg aan zet

Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

Lezing over Ouderenzorg
in De Ronde Venen
De Ronde Venen - Op dinsdag
19 september zal Lotte van der Stap, 
ouderenarts uit Abcoude verschil-
lende onderwerpen behandelen over 
de zorg. De volgende onderwerpen 
komen aan de orde: ‘Hoe gaat het op 
dit moment met de zorg voor kwets-
bare ouderen in Nederland en in 
gemeente de Ronde Venen? En hoe 
is dat straks in 2040, als we veel meer 
ouderen hebben? Demissionair 
minister Helder heeft in de afgelopen 
jaren besloten dat er nauwelijks 
plekken in het verpleeghuis 
bijkomen en heeft verregaande 
bezuinigingen in de zorg voorgesteld 
(27 miljard euro per 2029). Waar 
moeten ouderen die veel zorg nodig 
hebben in 2040 dan wonen en hoe 
moeten ze verzorgd worden? En
wie moet er voor ze zorgen? En hoe 
kunnen ouderen zichzelf hierop 
voorbereiden? Wat kun je zelf als 
oudere allemaal doen en hoe kun
je je naasten, zoals je partner of 
kinderen, optimaal op de toekomst 
voorbereiden?’ De lezing zal plaats-

vinden op dinsdag 19 september a.s. 
in de Willisstee, aanvang 20.00 uur. 
De lezing is voor iedereen gratis 
toegankelijk. Plaatsen reserveren ivm 
beperkte beschikbaarheid. De Senio-
renpartij heeft een ruimte gereser-
veerd in de Willisstee. Deze ruimte is 
beperkt, dus iedereen die geïnteres-
seerd is wordt verzocht van tevoren 
contact op te nemen met de Senio-
renpartij om een plaats te reserveren. 
Telefoon: 06 - 4386 0894, mailen kan 
ook: info@seniorenpartijdrv.nl.
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Uithoorn - Elf kraampjes met unieke, 
zelfgemaakte producten stonden 
zaterdag opgesteld op het Amstel-
plein op de kunstmarkt. De enthou-
siaste hobbyisten achter de kramen 
vertelden de bezoekers graag over 
hun hobby. Simone hergebruikt oude 
jeans om er stoere tassen, bucket-
hats of nieuwe kleding van spijkerstof 
van te naaien. Zo ontstaat er een 
geheel nieuw product en daar kan 
iemand anders weer blij mee zijn. 
“In 2022 ben ik begonnen met Studio 
Zijdel en daar houd ik me bezig met 
textiel.” 
De Amsterdamse zilversmid Linde 
van Lulu Aimée heeft een webshop 
met handmade jewelry. Ze maakt 
unieke sieraden van zilver met echte 
edelstenen. Ze staat in de kraam 
samen met Daniëlle uit Leiden, die 
vooral sieraden maakt als hobby.

Zij laat zich inspireren door de natuur 
en heeft kleurrijke sieraden met 
paddenstoelen, bloemen en insecten. 
Iemand had één oorbel gekocht, 
maar dat vond ze niet erg. “Dat is 
beter dan niets.”
Ook Sophie Lankhorst van Sieraat 
toonde kwalitatief mooie sieraden 
met edelstenen. Met liefde en zorg 
denkt ze mee over het ontwerp. “Ik 
had een tussenjaar en wilde eigenlijk 
gaan reizen, maar toen kwam corona. 
Ik ben lessen zilversmeden gaan 
volgen en vond dat zo leuk. Ik geniet 
ervan om anderen blij te maken.” 
Haar vader maakt de mooie foto’s
en haar vriend verzorgt de website.
Bij Ellen van Happyhaasday vielen
de sleutelhangers van macramé op 
en er waren veel gehaakte knu�els. 
Jan Weij toonde zijn kleurrijke schil-
derijen. “De bezoekers zijn gericht 

Anderen blij maken met jouw 
hobby op de kunstmarkt

geïnteresseerd”, viel de Uithoornse 
schilder op. “Het is ook goed georga-
niseerd”, vulde buurvrouw Sandra 
Elbring aan. “We werden goed naar 
onze plek geleid en we mogen bij 
Plein 57 naar het toilet.” Sandra is een 
creatieve duizendpoot. Ze doet aan 
houtbewerking, schildert op glas en 
maakt dingen met mozaïeksteentjes. 
Bij de kraam ernaast stond Sherida 
van Verzot op kaarsen. Zij dompelt 
zelf de kaarsen zodat ze hun unieke 
kleurencombinatie krijgen. Nog even 
en deze vrolijk gekleurde kaarsen 
kunnen de donkere dagen weer wat 
lichter maken.
Anneke had een mooi aanbod van 
geglazuurde schaaltjes, borden en 
kommetjes van keramiek. Dit hand-
made serviesgoed is een mooie 
aanwinst in de keuken. Er waren al 
enkele unieke items van eigenaar 
verwisseld.
Ook Marieke Out, organisator van
de kunstmarkt, stond met een kraam 
met keramiek. Zij begon met hand-
vormen en daarna werd draaien haar 
passie. Naast serviesgoed maakt ze 
gegoten badeendjes en kleine 
pompoenen, die leuk staan als
decoratie in huis. Zij nam het initia-
tief voor deze kunstmarkt. “Ik wilde 
hobbyisten een kans geven om op 
een laagdrempelige manier hun 
producten te laten zien en te 
verkopen, zodat zij weer kunnen 
investeren in hun hobby.” Ze vond 
het een heel geslaagde dag en hoopt 
dat het evenement dit voorjaar een 
vervolg gaat krijgen. Hopelijk zijn er 
dan nog meer plaatselijke creatieve-
lingen die hun werk willen tonen.

Uithoorn - In Uithoorn op het voor-
malig Connexxion terrein verrijst 
straks een nieuwe woonwijk 
bestaande uit een mix van 46 rij-
woningen, 16 twee-onder-een-
kapwoningen en 22 appartementen. 
De appartementen zijn bestemd 
voor de sociale huur en de overige 
woningen zijn allemaal koop-
woningen. Veel van deze woningen 
zijn al verkocht en afgelopen week 
konden de kopers van dit nieuw-
bouwproject de locatie bezoeken. 
Een bijzondere kans om een keer een 
deel van de huidige opstallen van de 
voormalige busremise te bezoeken. 
Veel kopers en geïnteresseerden 
hadden van de uitnodiging gebruik 
gemaakt. Mede door de zonnige 
omstandigheden was het een 
geslaagde bijeenkomst.
Het project wordt ontwikkeld en 
gerealiseerd door UBA Bouw | 
Projectontwikkeling te Uithoorn.
De directie had nog een mooie 
verrassing de kopers. Zij kondigde 
aan dat het project de�nitief gaat 
starten, omdat inmiddels in korte tijd 
ca. 85% van de woningen is verkocht 

en de omgevingsvergunning onher-
roepelijk is. Niets staat de start van 
dit project meer in de weg.
De kopers kunnen op korte termijn 
de uitnodiging van Notaris Akker-
mans verwachten om de grond in 
eigendom te krijgen.
Er zijn nog een beperkt aantal 
twee-onder-een-kapwoningen met 
garage te koop. Alle woningen zijn 
gasloos en energiezuinig. Ook de 
sneltram/Uithoornlijn met een recht-
streekse verbinding naar Amstelveen 
en Station Amsterdam Zuid met de 
opstapplaats op loopafstand is een 
groot pluspunt van deze locatie.
Belangstellenden voor de 
twee-onder-een-kapwoningen 
kunnen zich alsnog inschrijven via
de projectwebsite of een van de 
twee verkopende makelaarskantoren 
(Koop Lenstra Makelaars, 0297-524 
124 en EKZ | Makelaars 0297-567 
863) benaderen voor het maken van 
een persoonlijke afspraak voor een 
vrijblijvend gesprek. De actuele 
verkoopstand is, real time, te zien
op de projectwebsite www.
denieuweconnectie.nl.

Geslaagde bijeenkomst nieuw-
bouwproject Nieuwe Connectie

Aalsmeer - De Nature Art Fair is een 
beurs die volledig in het teken staat 
van kunst geïnspireerd door de 
natuur. Eén keer per jaar worden de 
mooie ruimtes van het Flower Art 
Museum in Aalsmeer beschikbaar 
gesteld aan kunstenaars die hier
een weekend langs hun werk
presenteren en verkopen.
De Nature Art Fair vindt dit jaar 
plaats op zaterdag 16 en zondag
17 september, gelijktijdig met de 
Kunstroute in Aalsmeer, georgani-
seerd door de Stichting Kunst en 
Cultuur Aalsmeer. Het museum is één 
van de vaste deelnemers. Dit werkt 
twee kanten op: voor de bezoekers 
van de Kunstroute is het museum 
een prachtige locatie om dit 
weekend gratis te bezoeken, en voor 
de deelnemende kunstenaars is het 
leuk als er veel publiek komt.
Tijdens de Nature Art Fair is werk te 
zien en te koop van 23 kunstenaars 
uit binnen- en buitenland. Vele disci-
plines zijn vertegenwoordigd, waar-
onder fotogra�e, schilderkunst, 
textiel, kunst gemaakt van natuur-
lijke materialen, beelden, tekeningen 
en glaskunst. De kunstenaars hebben 
de natuur als inspiratiebron met 
elkaar gemeen, maar de manier 
waarop zij dit uitwerken is zeer
gevarieerd. Ook is er een verkoop-
stand met aantrekkelijk geprijsde 
kunst- en natuurboeken en is de 
museumwinkel geopend.

Bij de entree van het museum staat 
de foodtruck van Jaim & Zo voor 
lunch en snacks. In de ko�ecorner 
van het museum is ko�e/thee met 
‘Aalsmeers tur�e’ verkrijgbaar.
De Nature Art Fair is beide dagen 
gratis te bezoeken van 12.00 tot 
17.00 uur. Het museum is gevestigd 
aan de Kudelstaartseweg 1 in Aals-
meer (tegenover de watertoren). Er
is gratis parkeerruimte voor de deur 
en in de omgeving. Meer informatie, 
inclusief een overzicht van deel-
nemende kunstenaars, is te vinden 
op www.�owerartmuseum.nl/
naf2023. Informatie over de
Kunstroute Aalsmeer staat op
www.kunstrouteaalsmeer.nl.

Nature Art Fair op 16 en
17 september in Aalsmeer

Uithoorn - Dit jaar begint de ‘Week 
van lezen en schrijven’ op Wereld-
alfabetiseringsdag: vrijdag
8 september. Samen met partners
uit het hele land vraagt Taalhuis 
Uithoorn tot en met 15 september 
extra aandacht voor laaggeletterd-
heid. 
“Je bent als volwassene laaggeletterd 
als je moeite hebt met lezen, 
schrijven en/of rekenen. Een volwas-
sene die laaggeletterd is, is geen 
analfabeet”, aldus Nici en Claudia die 
samen de projectcoördinatie van het 
Taalhuis Uithoorn doen. “Naast veel 
anderstaligen ondersteunen we 
uiteraard ook volwassenen van 
Nederlandse afkomst die hun taal- 
en/of rekenvaardigheden willen 
verbeteren. Het verhogen van deze 
vaardigheden heeft een positief 
e�ect op je leven zoals het vergroten 
van je zelfvertrouwen, het vinden van 
een (betere) baan en/of minder �nan-
ciële of gezondheidsproblemen.”

Minder leuk
“Ik heb een minder leuke basis-
schoolervaring gehad; ik vond het 
moeilijk en er was niet heel veel 
aandacht voor mij. Ik zat destijds in 
een klas met meer dan 30 kinderen 
en de juf had het zwaar genoeg. Ik 
trok me meer en meer terug, ook 
omdat ik thuis werd uitgelachen en 
gekleineerd. Hierdoor werd ik heel 
erg onzeker. Dat beïnvloedde mijn 
verdere leven enorm. Ik ben geen 
prater en lezen en schrijven kosten 
me best moeite. Ondanks dat werk ik 
al 25 jaar als servicemonteur en vind 
ik het werk leuk”, zo vertelt de 
56-jarige Peter, inwoner van 
Uithoorn. Zijn dagelijkse routine 

bestond uit werken, eten, slapen. 
“Want ja, ik durfde geen contact te 
maken; bang om fouten te maken,” 
vertelt Peter openhartig. Zijn 
wereldje was daardoor klein 
geworden. Tot hij net voor corona op 
een keerpunt stond. “Want ik wist dat 
er meer was. Ik ben uit mijn comfort-
zone gestapt en ben gaan sporten en 
dansen. Heel spannend, maar er ging 
een wereld voor me open. Ik heb 
nieuwe vrienden gemaakt. Dat gaf 
me zo’n goed gevoel, ik kreeg er echt 
meer zelfvertrouwen van. Zo liep ik 
een middag langs de bibliotheek en 
zag iets over hulp voor mensen die 
moeite hebben met lezen en 
schrijven. Ik dacht, ja daar wil ik ook 
aan werken, en ik ben naar binnen 
gestapt.”

Intake
Nici heeft de intake met Peter 
gedaan. Zij vertelt hierover: “Ik was 
onder de indruk van zijn gedreven-
heid. Na een goed beeld van hem te 
hebben, is hij gekoppeld aan ervaren 
taalvrijwilliger Joke. Samen gingen zij 
aan de slag.”
Peter vult aan: “We hebben veel 
samen gelezen en geschreven. Soms 
vond ik het echt lastig. Joke wist me 
op een goede manier uit te dagen en 
zo lukte het lezen en schrijven steeds 
een beetje beter. Daarnaast vond ik 
samen lezen in het tijdschrift Quest 
ook een hele leuke oefening; daar 
staan echt interessante verhalen in.
Ik las met plezier en we praatten over 
het onderwerp dat we gelezen 
hadden. Ik heb iets in minder dan een 
jaar met steun van Joke mijn taalvaar-
digheden kunnen verbeteren. Ik voel 
me nu sterk genoeg om te kijken of ik 

Peter (56): “Zonder Taalhuis
was ik nooit zo ver gekomen”

eerste monteur kan worden. En ik 
ben nu in staat om goed over mijn 
salaris te onderhandelen.”

Positieve ervaring
Ook is Peter aan het kijken of hij 
misschien als zelfstandig onder-
nemer aan slag kan gaan. “Ik durf 
meer te praten, iets dat ik voorheen 
echt heel erg lastig vond. Zo doe ik 
nieuwe contacten op. Ik ervaar dit 
allemaal als heel positief en ik ben 
heel erg blij dat ik de stap naar Taal-
huis Uithoorn heb gezet. Zonder hen 
was ik nooit zo ver gekomen!” Met 
trots kijken Claudia en Nici terug op 
dit prachtige succesverhaal. “Daar 
doen we het allemaal voor”, zegt 
Claudia. “Taal is de sleutel naar 
volwaardig meedoen in de samen-
leving. En dat willen we allemaal,” 
glimlacht Nici.

Respect
Wethouder José de Robles (Taalont-
wikkeling): “Ik heb groot respect voor 
Peter. Wat een stappen heeft hij 
gezet. Daar is lef voor nodig. Maar 
vooral doorzettingsvermogen. Wat 
enorm knap ook dat hij zijn verhaal 
heeft gedeeld. Hopelijk helpt het 
andere mensen om hun drempels te 
overwinnen. En wat ben ik blij met 
het goede werk van het Taalhuis. 
Chapeau!”

Voelt u zich geïnspireerd door dit 
interview en wilt u uw steentje 
bijdragen als taalvrijwilliger aan 
zowel in Nederland geboren laag-
geletterden als aan anderstaligen? 
Neem dan contact op met Nici of 
Claudia van Taalhuis Uithoorn via 
taalhuis@stdb.nl.
N.B: Peter is een �ctieve naam, net als 
de naam van taalvrijwilliger Joke. Dit 
uit privacyoverwegingen. De echte 
namen zijn bij de redactie bekend.
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Vinkeveen - Zondag 10 september 
vond op drie locaties in de Demme-
rikse Polder (Vinkeveen) het jaar-
lijkse evenement Polder Perfor-
mances plaats. Bij gemaal De Ruiter, 
Spoorhuis Vinkeveen en Kaas-
boerderij Van der Arend genoten
de honderden bezoekers van

optredens, zang, dans, gedichten en 
lekker hapjes. Maar ook van koele 
drankjes, want de zon liet zich van 
zijn sterkste kant zien.
Voor de agenda: volgend jaar weer
op Open Monumentendag, zondag
8 september. Meer info:
www.hetspoorhuis.nl 

Polder Performances II 
drukbezocht op warme dag

De Ronde Venen - Met zeer 
gemengde gevoelens wordt door 
inwoners, ondernemers, gemeente 
en niet in de laatste plaats de Stich-
ting Feestelijkheden Abcoude,
teruggekeken op het verloop van
de Abcouder Feestweek 2023.
Wat een dorpsfeest had moeten 
worden, werd overschaduwd door 
heel veel incidenten, die de sfeer 
deden omslaan en de gemeente 
noodzaakte tot het nemen van extra 
maatregelen. De sfeer bleef ook 
daarna grimmig en de incidenten, 
waaronder enkele van zeer ernstige 
aard, bleven zich voordoen. Om een 
duidelijk beeld te krijgen van hoe de 
sfeer van wat een feest had moeten 
worden, zo kon omslaan en wat dit 
betekent voor de toekomst, heeft 
D66 een aantal vragen aan het 
college voorgelegd.

Opvallend was het grote aantal jeug-
digen onder de bezoekers van de 
Feestweek, dat waren er veel meer 
dan voorgaande jaren en zij kwamen 
in grote getale van buiten Abcoude. 
Zoals, volgens Eelco Doorn van D66, 
geconstateerd werd door aan-
wonenden en andere reizigers,
arriveerden zij en masse per trein
om de Feestweek te bezoeken. Het 
vervolgens overmatige gebruik van 

alcohol, ook onder minderjarigen, 
leidde vervolgens tot baldadigheid 
en uiteindelijk tot opstootjes en 
noodzaakte de gemeente tot het 
nemen van extra maatregelen, zoals 
een verbod op de verkoop van 
alcohol in winkels in het dorp.
De grote vraag hier is, volgens Doorn, 
hoe het komt dat zoveel jeugdigen 
zo massaal en onverwacht de 
Abcouder Feestweek wisten te 
vinden. D66 vraagt of hier onderzoek 
naar wordt gedaan en of iets gezegd 
kan worden over de herkomst van 
het jeugdige publiek. Was de muzi-
kale programmering de aanleiding 
om naar Abcoude af te reizen of is via 
social media gecommuniceerd over 
de Feestweek, of was het toch slechts 
toeval dat het dit jaar zo exceptio-
neel druk was. Het laatste lijkt steeds 
minder voor de hand te liggen, maar 
onderzoek zou inzicht kunnen 
verscha�en in de beweegredenen en 
betrokken kunnen worden bij de 
voorbereiding van de Feestweek 
volgend jaar.

Centrum
Het centrum van Abcoude, waar én 
de kermis én twee horecagelegen-
heden zijn gevestigd, was al aange-
merkt als evenemententerrein, om
zo aan crowdcontrol te kunnen doen 
en de veiligheid van de bezoekers
te bewaken. De betrokken onder-
nemingen waren verantwoordelijk 
gesteld voor de veiligheid op dit 
evenemententerrein en dus de
openbare ruimte en hebben voor de 
uitvoering daarvan beveiligingsdien-
sten ingehuurd. Met het inhuren van 
veiligheidsdiensten werd de aan-
wezigheid van de politie op het 
evenemententerrein afgeschaald 
t.o.v. voorgaande jaren.
D66 vraagt zich af of gemeente en 

Domper op feestvreugde
in Abcoude

ondernemingen tevreden zijn over 
deze aanpak. Een beveiligingsdienst 
heeft nu eenmaal minder bevoegd-
heden dan de politie en kan geen 
personen aanhouden. D66 stelt dan 
ook de vraag of daar, na alle inci-
denten, voor de laatste dagen nog 
extra versterking is ingeroepen en 
de fractie is ook wel benieuwd naar 
het aantal aanhoudingen.

Alcohol
Doorn stelt ook de vraag of tijdens 
de voorbereiding gedacht is aan een 
preventief aanbod speci�ek voor de 
groep onder de 18 jaar. Deze jeug-
digen hebben geen enkel alternatief 
tijdens de Feestweek en mengen 
zich tussen het meerderjarige en 
volwassen publiek, waar vrijelijk 
alcohol wordt genuttigd.
Is overwogen een op hen gericht 
programma aan te bieden en, vraagt 
D66 zich af, is dat geen suggestie 
voor het volgend jaar. Als �nancie-
ring geregeld wordt, kunnen het 
jongerenwerk en OJC Tumult daar 
misschien gezamenlijk een rol in 
spelen.
Doorn vraagt zich overigens wel af
of het jongerenwerk, bijvoorbeeld 
via het Jongeren Op Straat overleg 
(JOS), betrokken is geraakt bij de 
voorbereidingen van de Feestweek 
en of zij beroepsmatig aanwezig zijn 
geweest. Doorn is wel nieuwsgierig 
naar hun bevindingen. Hebben
zij bijvoorbeeld de social media 
kanalen gevolgd op het trefwoord 
feestweek? Het jongerenwerk 
behoort het komende jaar toch echt 
de jeugd in Abcoude beter in beeld 
te krijgen, zodat ook zij een rol 
kunnen nemen in het verloop van
de Feestweek volgend jaar.
D66 gaat er van uit dat de Feestweek 
ook weer met gemengde gevoelens 
geëvalueerd gaat worden en de 
fractie is dan ook zeer geïnteresseerd 
in de uitkomsten daarvan en hoopt 
deze spoedig ter bespreking te 
ontvangen, aldus Doorn van D66.

Mijdrecht - Het voelt alsof de zomer 
net weer is begonnen, maar daaren-
tegen is die juist net voorbij en dat 
betekent dat de frisse en fruitige 
spelers van Atlantis 1 de wei weer in 
mochten om het seizoen thuis te 
starten tegen VZOD. Laten we het nu 
maar gelijk gezegd hebben, het was 
warm. Heel warm. Toch lukte het het 
vlaggenschip om aardig uit de start-
blokken te komen waarbij VZOD ook 
prima bij bleef tot en met 6-4. Daarna 
werd het al gelijk zwaar door de 
enorme uitputtingsslag. Atlantis leek 
hier alleen wat beter mee om te 
kunnen gaan in de laatste 10 
minuten van de eerste helft. Het door 
Van Walraven B.V. gesponsorde team 
kon hierdoor het gat vergroten waar-
door beide ploegen de schaduw 
gingen opzoeken met een 10-5 
stand. Coach Wim Schaap gaf in de 
rust zijn aandachtspunten mee, maar 

uit de kleedkamer leek dit rust 
momentje VZOD toch wel goed te 
hebben gedaan. Het gat ging name-
lijk van vijf ineens naar nog maar 
twee goals en een wedstrijd die in 
handen leek van Atlantis was toch 
ineens niet meer zo zeker. Het eerste 
kreeg wel weer iets meer grip op het 
spel waarbij er met name sterk 
verdedigd werd. Dit zorgde ervoor 
dat het gat weer vier goals kon 
worden, maar net zo snel waren het 
er ook weer twee. Dit bleef echter 
gebeuren tot aan 16-14 waar met 
nog drie minuten te gaan Atlantis 
een strafworp kreeg. De coach van 
de tegenstanders probeerde nog 
met een time-out deze kans te ontre-
gelen, maar Atlantis maakt hem 
beheerst af. En waarna ook nog 
uiteindelijk de 18e goal viel was het 
spel gespeeld en werd de wedstrijd 
afge�oten bij een 18-15 eindstand.

Atlantis wint hete pot

Mijdrecht - De mooie zomer is weer 
voorbij. Tijd om de kaarten weer te 
schudden, te delen en spel te bieden 
en te spelen. Hoe zal het gaan. 
Hebben onze grijze cellen de rust 
doorstaan om nu elke week opnieuw 
actief en scherp te zijn? Hier de eerste 
resultaten: Maandag 4 september: 1. 
Elly Norel & Corrie van der Wilt 62,24%, 
2. Henny van Nieuwkerk & Richard van 
Heese 58,59% en 3. Eric & Joke Schip-
horst 58,33%. De gevechten om de 
plaatsen 2, 3 en 4 waren spannend op 
enkele honderdsten. Er zaten geen 
slem-spellen in. Een paar dat het 
probeerde ging 1slag down. Bij een 
spel wordt 3SA met 2ups gemaakt en 
ook werd er op dit spel 1SA met 5ups 
gemaakt. Een ander spel was moeilijk 
uit te bieden. 1SA was de bieding 
maar de meeste paren maakten 2ups. 
Wie toch 3SA bood ging down. Opval-
lend was dat veel spellen een 

SA-bieding op-leverden. Een paar 
doubleerde een 4harten, dat 3 down 
ging. Donderdag 7 september: nieuwe 
start voor deze groep. Mouwen opge-
stroopt in de hitte en aan de slag. Na 
een middag van bieden en spelen is 
de uitslag als volgt: A-lijn: 1. Corry 
Twaalfhoven & Wijtze de Vries 61,98%, 
2. Ben Ockhuizen & Ria Matthiesen 
60,99 en 3. Truus Groot & Bep Schuma-
cher 56,69%. Eén spel sprong eruit: 
6schoppen geboden en gemaakt door 
de meeste paren. Veel SA-spellen met 
wisselende resultaten. Ook een mooi 
5klaveren werd gemaakt door een 
paar. B-Lijn: 1. Ineke Siegers & Frank 
van der Laan 68,95%, 2. Bart Groene-
velt & Tiny Tijssen 67,83% en 3. 
Anneke Wortel & Jan Broeckmans 
61,74%. Het bod van de dag was 
6klaveren. Ook hier was Sans het spel 
beeld. Dat is wel extreem opletten, 
vooral de 1SA.

Bridgevereniging Mijdrecht

De Ronde Venen - Erik de Haan is de 
nieuwe fractievoorzitter van Ronde 
Venen Belang. De huidige fractie-
voorzitter Gert Luijer stopt vanwege 
privé-omstandigheden tijdelijk met 
het raadslidmaatschap. Als raadslid 
wordt hij vervangen door Niek van 
der Maat. Het fractievoorzitterschap 
draagt Gert Luijer over aan zittend 
raadslid Erik de Haan. Gert Luijer 
“Mijn fractievoorzitterschap heeft 
ruim een jaar geduurd. Helaas kan
ik vanwege privé-omstandigheden 
tijdelijk geen raadslid meer zijn. Ik 
laat mij als raadslid vervangen door 
Niek van der Maat en daarmee heeft 
de fractie van RVB ook een nieuwe 
fractievoorzitter nodig. Er staat een 
stevige fractie met een hart voor de 

inwoner. Ik heb er alle vertrouwen
in dat de fractie bij Erik in goede 
handen is.” Tijdens de gemeente-
raadsverkiezingen van dit jaar stond 
Erik de Haan op plek vier op de 
kandidatenlijst, op dit moment is
hij al raadslid voor RVB. Erik de Haan 
woont in Wilnis en is werkzaam als 
consultant. Erik loopt al heel wat 
jaren mee in de lokale politiek. Naast 
zijn politieke betrokkenheid kennen 
inwoners Erik vast en zeker vanwege 
zijn inbreng in de gemeenteraad als 
�nancieel specialist. Erik de Haan is 
erg blij met het vertrouwen van de 
fractie en de partij. De Haan: “Ik kijk 
er naar uit om leiding te geven aan 
de grootste fractie in de gemeente-
raad van De Ronde Venen. Bij Ronde 

Erik de Haan neemt 
voorzittershamer RVB over 

Venen Belang blijft het belang van 
onze inwoners voorop staan. RVB is 
een echte inwonerspartij, een lokale 
partij die opkomt voor de belangen 
van de eigen inwoners.” Tijdens de 
raadsvergadering van 21 september 
zal Erik de Haan voor het eerst de rol 
van Gert Luijer overnemen. Daar-
naast zal Niek van der Maat worden 
geïnstalleerd als raadslid. 

Burendag 2023
De Ronde Venen - Op zaterdag
23 september is het Burendag. Deze 
dag staat in teken om je buren (op een 
andere manier) te leren kennen. Klein 
ontbijtje met je buur, hoe leuk kan het 
zijn! Even lekker met elkaar kletsen, 
lachen, samenzijn en dat allemaal 
onder genot van een lekker ontbijtje. 
De vrijwilligers ontvangen u graag 
tussen 09.30 en 11.30 uur met een 

gratis ontbijtje in één van de buurt-
kamers. Buurtkamer Mijdrecht: G. van 
Aemstelstraat 5 te Mijdrecht; Buurt-
kamer Wilnis: P. Joostenlaan 24 te 
Wilnis; Buurtkamer De Hoef: Oostzijde 
45 De Hoef; Buurtkamer Vinkeveen 
(De Boei): Kerklaan 32 Vinkeveen. De 
ontbijtjes worden aangeboden door 
Hoogvliet Mijdrecht, Jumbo Wilnis, 
Boni Mijdrecht en AH Vinkeveen.
In Mijdrecht en Wilnis zijn er naast
de ontbijtjes nog andere activiteiten, 

zoals bingo, gezinsactiviteiten (door 
NME de Woudreus), springkussen en 
familie-buren picknick (door Ouders 
Lokaal). Kijk voor meer informatie op 
www.tympaan-debaat.nl.
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De Kwakel - De handbaldames A1 
van KDO zijn het seizoen super van 
start gegaan! Vorige week ontvingen 
zij van Perry, van Tonie Flowers, hun 
nieuwe truien. Met deze aanvulling 
op hun tenue wonnen ze overtui-
gend de eerste twee wedstrijden 
van het seizoen! De eerste competi-
tiewedstrijd werd gespeeld tijdens 
het Kwakelse kermisweekend bij 
ASC’91. De feeststemming van de 

Kwakelse meiden ging mee van
De Kwakel naar Amersfoort en
weer terug, want er werd gewonnen 
met 5-28.
Afgelopen zondag hadden zij hun 
eerste thuiswedstrijd. Onder leiding 
van trainer/coach Simon Versteeg en 
coach Lorraine Schouten werd de 
tweede overwinning van dit seizoen 
een feit: 32-11 tegen SDS’99 uit 
Blaricum. Twee monsterzeges!

Vliegende start KDO handbal A1

Uithoorn - Afgelopen zondag 
stonden er weer veel enthousiaste 
kinderen en jeugdtrainers op het 
hockeyveld bij Qui Vive voor de Open 
Dag. Rond half 11 kwamen er heel 
wat kinderen met hun ouders naar 
Qui Vive om in de stralende zon
(in de meeste gevallen) de eerste 
stappen op het hockeyveld te zetten.
Tijdens deze Open Dag kon iedereen 

(jong en oud) kennis komen maken 
met Qui Vive en ontdekken hoe leuk 
hockey en de verschillende speel- en 
trainings-mogelijkheden zijn. Terwijl 
de kinderen alvast met bal en stick 
op het oefenveld aan het oefenen 
waren met een jeugdtrainer, werden 
ouders ondertussen door leden uit 
het bestuur of technische staf te 
woord gestaan met informatie over 

Gezellige Open Dag
bij hockeyclub Qui Vive

hockey, Qui Vive, trainingsdagen, 
tijden, benodigdheden en dergelijke. 
Om 11.00 uur was het tijd voor de 
hockeyclinic op het hoofdveld. 
Onder leiding van enthousiaste 
jeugdtrainers konden de kinderen 
met allerlei soorten speelse oefe-
ningen ervaren wat voor sport 
hockey nu precies is. Tussendoor 
werden er extra pauzes gehouden 
om even wat te drinken want het 
zonnetje was wel heel lekker aan het 
schijnen maar ondanks dat waren de 
kinderen heerlijk in de weer.

Uithoorn - Atletiekvereniging AKU 
heeft nu ook de laatste duurzaam-
heidsslag geslagen op het complex 
van de club. Nadat drie jaar geleden 
een warmtepomp was geïnstalleerd, 
zijn er vorig jaar 36 zonnepanelen 
geplaatst op de zuidzijde van het 
clubhuis.
Drie weken geleden is de laatste stap 
gemaakt die ervoor zorgt dat AKU 
m.b.t. duurzaamheid klaar is voor de 
toekomst: op de zes lichtmasten zijn 

Led-lampen geplaatst. Dat is niet 
alleen goed voor het milieu maar 
scheelt uiteraard ook in de energie-
kosten die de vereniging elk jaar 
moet opbrengen. Deze investering
is mede mogelijk gemaakt door
een forse subsidie van de Provincie 
Noord-Holland en ondersteuning 
van de gemeente en de vereniging 
zelf waardoor een deel van de tege-
moetkoming in de kosten eerder 
naar voren kon worden gehaald.

Atletiekbaan AKU
verlicht met Led-lampen

Regio - Begin september wordt altijd 
het kwintettentoernooi petanque 
gespeeld. Aan dit toernooi doen 
uitsluitend leden van de vereniging 
deel, verdeeld over teams van vijf 
spelers. Er worden drie speelronden 
gespeeld, bestaande uit een partij 
doubletten en een partij tripletten. 
Alle deelnemers waren vroeg 
aanwezig en we konden een kwartier 
eerder starten met de mogelijkheid 
dat ze voor het heetst van deze 
zonovergoten dag klaar zouden 
kunnen zijn. En dat bleek ook zo te 
gaan. In de eerste partij leek de 
gelijke sterkte te zijn gelukt, want 
beide teams wonnen een partij.

In de tweede ronde werd dat echter 
gelogenstraft. Beide partijen werden 
gewonnen door team twee, waarvan 
één partij zelfs met een Fanny (13-0). 
Ook de derde ronde ging naar team 
twee, waardoor de spelers van team 
twee in de individuele stand de top 
vijf plaatsen bezette.
Op 29 oktober vindt het volgende 
clubtoernooi plaats dat in het teken 
van de herfst staat.
Van 17 t/m 24 september vinden 
achtereenvolgens het EK-veteranen 
tripletten en het EK-tripletten 
mannen plaats. Deze kampioen-
schappen worden gespeeld in 
Albertville, Frankrijk.

Kwintettentoernooi petanque

Uithoorn - In de afgelopen jaren 
staan steeds meer jonge AKU-atleten 
aan de start van de atletiekcompe-
tities die provinciaal worden afge-
werkt. Dit jaar hebben meer dan
100 pupillen en junioren meegedaan 
aan de verschillende competitie-
rondes en daarnaast hebben ze ook 
nog enorm goed gepresteerd. Liefst 
11 teams in allerlei leeftijdscatego-
rieën hebben zich geplaatst voor de 
�nales op provinciaal en zelfs lande-

lijk niveau. De D-junioren meisjes 
hebben zich daar extra in onder-
scheiden door na drie competitie-
rondes zich als vierde te plaatsen in 
de hoogste landelijke categorie en zij 
doen dan ook mee om de medailles 
tegen de sterkste ploegen van 
Nederland.

Finalewedstrijden
Drie juniorenploegen hebben zich 
geplaatst voor de �nales: de meisjes 

AKU-teams strijden
in competitiefinales

Uithoorn - De tweede beker-
wedstrijd is er één tegen SCH’44 uit 
Harmelen. Al in minuut vijf is het raak 
voor Legmeervogels. Het is dan Alex 
van Luyn die op aangeven van Derk 
Streefkerk Legmeervogels op voor-
sprong schiet. Daarna houdt 
Legmeervogels een groot veldover-
wicht maar weet niet alle mogelijk-
heden te benutten. SCH’44 is vooral 
gevaarlijk vanuit de lange bal van 
achteruit. Uit één van deze actie weet 
SCH’44 in de 36ste minuut de stand 
op 1-1 te brengen.
Legmeervogels doet er dan een 
schepje bovenop en weet nog voor 
de rust, door toedoen van Jasper 
Burgers op een 1-2 voorsprong te 

komen. Met deze stand op het score-
bord breekt dan ook de rust aan. 
SCH’44 komt vliegend uit de rust en 
met name over de vleugels komt 
SCH’44 opzetten. Dit leidt dan tot 
gevaarlijke situaties voor het doel 
van Jordy Stam. SCH’44 wordt daarbij 
ook geholpen door Legmeervogels 
dat veelvuldig en knullig balverlies 
heeft. Zo nu en dan weet Legmeer-
vogels te ontsnappen aan de druk 
van de thuisclub. En met succes. In 
de 51ste en 58ste minuut scoort Derk 
Streefkerk tot tweemaal toe. Bij de 
tweede van Derk Streefkerk ging een 
geweldige actie van Alex van Luyn 
vooraf. Alex van Luyn probeerde met 
een geweldig schot de lat in tweeën 

Bekervoetbal:
SCH’44 tegen Legmeervogels

D-junioren staan de in de A-�nale bij 
AV’34 in Apeldoorn. De C-junioren 
meisjes en jongens staan in de 
D-�nale bij AV Feniks in Amsterdam. 
Deze wedstrijden vinden plaats op 
zaterdag 16 september.
Op zondag 17 september doen
liefst acht pupillenteams mee aan
de Noord-Hollandse kampioen-
schappen bij AV’23 in Amsterdam.
Naast de wedstrijden voor de teams 
hebben zich ook een groot aantal 
atleten zich geplaatst voor de indivi-
duele wedstrijden en de individuele 
prestaties die worden behaald tellen 
natuurlijk mee voor de teamuitslag.

te breken. Maar ook nu lukte dit niet. 
De terugspringende bal was toen 
een prooi voor Derk Streefkerk. 
SCH’44 doet dan wat terug, door-
middel van een strafschop is de 
stand 2-4. Verder dan deze ene tre�er 
laat Legmeervogels het niet komen. 
Eindstand 2-4 in het voordeel van 
Legmeervogels.
De volgende bekerwedstrijd is op 
zaterdag 16 september in Kudel-
staart tegen RKDES. RKDES heeft in 
de poule eenmaal gewonnen en 
eenmaal verloren. Heeft dus nog 
altijd kans om de knock-out fase te 
halen. Legmeervogels zal proberen 
om het niet zover te laten komen en 
hoopt dan ook de derde bekerwed-
strijd met winst af te sluiten.
RKDES za.1 tegen Legmeervogels
za. 1 begint op sportpark Calslagen 
te Kudelstaart om 14.30 uur.

Uithoorn - Na het zomerbridge is
de competitie weer van start gegaan 
welke tot eind mei 2024 gepland 
staat. De eerste avond gaf het 
vertrouwde beeld van Joop van Delft 
en Ruud Lesmeister op plek één. Met 
63,02% scoorden ze de enige zestiger 
in de A-lijn gevolgd door Gerda
Schavemaker & Jaap Kenter die met 
59,90% net onder de zestig bleven. 
Daarna Janny Streng & Johan Le 
Febre die met 57,29% derde werden 
en als laatste paar in de vijftig 
procent bleven. In de B-lijn kwamen 

Greet van de Bovenkamp & Richard 
van den Bergh als eerste door met 
61,98%. Met ultieme dank aan het 
laatste paar van de avond dat met 
vier nullen tegen hen roemloos ten 
onder ging! Op twee eindigden Cobie 
Bruine de Bruin & Jan Egbers met ook 
een zestiger van 60,94% en Joyce 
Udema & Ria Verkerk en Ben ten Brink 
& Marcel Dekker deelden de derde 
positie met 57,29% voor allen.
Heeft u door het zomerbridge de 
smaak te pakken gekregen maar wilt 
u af en toe ook eens een avond 

Bridgeclub De Legmeer kunnen overslaan, dan heeft De 
Legmeer hier een concept voor 
ontwikkeld. Zonder lid te worden kan 
men tegen betaling van 4 euro per 
speler vanaf woensdag 6 september 
een avond komen bridgen. Daarvoor 
kunt u zich per paar tot uiterlijk
12.00 uur op de gewenste woensdag 
opgeven per mail: imlhassink@
telfort.nl of telefoon/app: 06 - 5188 
8350. Bij aanmelden a.u.b. de speel-
sterkte en eventueel NBB nummer 
vermelden. Bridgeclub De Legmeer 
speelt elke woensdagavond vanaf 
19.45 uur in sporthal De Scheg, Arthur 
van Schendellaan 100a in Uithoorn.

Regio - Op dinsdag 5 september was 
de start van het seizoen van Bridge-
club Hartenvrouw. Ondanks de hoge 
temperatuur hadden 25 paren weer 
zin om hun hersens te kraken. Door 
omstandigheden was iemand niet 
gekomen dus werd een paar dat een 
stilzitronde had in de A, de vliegende 
keep in de B, zodat toch gespeeld kon 
worden. Tussen de spellen door was
er tijd om met elkaar te praten over de 
vakantieperiode. Er werd dan ook druk 
gekletst. Het was meteen weer gezellig 
als vanouds. Dankzij de nieuw aange-
schafte scorekastjes liep alles van een 
leien dakje. Dat leverde het volgende 
resultaat op: In de B-lijn scoorden Atie 
en Elly het beste met 64,92%, pro�ciat 

dames! Op twee met 60,25%: het 
nieuwe koppel Cora en Bep, op de 
voet gevolgd door het nieuwe paar 
Tina en Ria met 59,33%. Ploon en 
Marja op vier met 55,90%. Wisselende 
partners (zoals eerder uitgelegd) loont 
soms, merkte Matty Overwater. Het 
leverde haar 55,88% op en was hier-
mee de laatste die boven de 50% 
scoorde. In de A-lijn ging de hulde 
naar Gerda en Rina. Zij scoorden met 
een mooie 63% de hoogste eer in deze 
lijn. Op de tweede plaats Elly en Jessie, 
ook niet onverdienstelijk, met 61,40% 
en op drie nog een zestiger namelijk 
Re�na en Cathy met 60,40%. Vier zijn 
Ina en Jetty met 56,96 en vijf Nelly en 
Marcel met 51,92%.

Hartenvrouw/man
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De Ronde Venen - Bekerwedstrijd 
nummer twee bracht FC Abcoude 
naar Mijdrecht en eigenlijk was er 
dus sprake van de tweede derby na 
het bezoek aan CSW. Onder omstan-
digheden die goed voetbal eigenlijk 
niet mogelijk maakten (de verzen-
gende hitte boven het kunstgras
vrat de energie uit de spieren van de 
spelers) werd het inderdaad geen al 
te best geheel, wat de toeschouwers 
aangeboden kregen. Het één klasse 
lager uitkomende FC Abcoude leek 
uit die underdogpositie nog iets 
meer energie te kunnen putten en 
maakte het zeker in de tweede helft 
Argon een grote periode erg lastig.
In de beginfase werden de gasten
al na drie minuten ongewild in het 
zadel geholpen toen doelman Juran 
Doezeman zich buiten het straf-
schopgebied waagde en ten gevolge 
van miscommunicatie de bal niet 
goed weg wist te werken. Het leer 
kwam voor de voeten van Goud-
kamp die geen moeite kende om 
vanaf 20 meter het verlaten doel te 
vinden, 0-1. Het antwoord van Argon 
kwam na 12 minuten spelen, maar 
de doeltre�ende poging van Tim 
Waning werd op advies van de assis-
tent aan de zijde van FC Abcoude 
door scheidsrechter Greveling als 
buitenspel beoordeeld en niet 
geteld. Het duurde daardoor tot 
minuut 28 eer de gelijkmaker
daadwerkelijk op het scorebord 
verscheen, toen de scheidsrechter 
balvoordeel gaf na een overtreding 
op Max Oliemans en Erkelly de Sa 

alleen af kon gaan op doelman 
Neering die geen verweer had op de 
lichaamsschijnbeweging waarmee 
de Sa zich de ruimte verschafte om 
de bal over de lijn te plaatsen, 1-1.
De kansen bleven verder schaars in 
deel één van de wedstrijd, Max Olie-
mans zag zijn inzet gepakt door de 
doelman, Juran Doezeman redde 
fraai op een schot van Geertsma die 
deze kans kreeg na twee opeenvol-
gende verdedigende fouten en in 
minuut 45 werd een overigens fraai 
tre�er van Boontje ook geannulleerd, 
nu op advies van de assistent 
namens Argon.

Verse krachten
In de tweede helft was het inbrengen 
van twee verse krachten (Sven Beek 
en Cas Jansen) geen aanzet tot een 
ander wedstrijdbeeld, sterker nog,
de gasten kregen gedurende een 
periode het betere van het spel,
voetbalden makkelijker maar kwamen 
daarbij niet tot veel echte kansen. 
Juran Doezeman redde op een inzet 
van Kapel en zag Boontje in vrije 
positie de bal missen, waardoor ook 
dit niets opleverde. Een spelerswissel 
na 65 minuten leverde wel een tre�er 
op, toen het centrum van de verdedi-
ging opnieuw samengesteld moest 
worden kwam Bon na een goede 
steekpass alleen voor Doezeman en 
nu was de sluitpost kansloos, 1-2. In 
de laatste fase van de wedstrijd kwam 
Argon meer en meer tot mogelijk-
heden om te scoren: Lars van Wees 
zag zijn inzet door de doelman onder 

Nipte zege brengt Argon
naar knock out fase

de lat weggetikt worden, Bas Schae-
fers kopte na een voorzet van Sven 
Beek centimeters naast de verkeerde 
kant van de paal en Stan van Schep-
pingen knalde in minuut 83 vanaf
20 meter knalhard op de paal naast 
de kansloze doelman. Het bleek 
uitstel van executie want al in de 
volgende minuut was er drukte in het 
strafschopgebied van FC Abcoude en 
vond Stan van Scheppingen toch de 
ruimte voor een pass op Max Olie-
mans die van dichtbij de gelijkmaker 
aan kan tekenen, 2-2. Dat de stand 
een minuut later niet wijzigde was 
wonderbaarlijk, want de gasten 
kregen een giga mogelijkheid tot 
scoren maar de inzet van dichtbij ging 
via de bal en het lichaam van Raoul 
van Wijk niet over de doellijn, maar 
over de achterlijn waardoor slechts 
een corner restte. 
Net als vorige week viel de beslissing 
in de extra toegevoegde tijd, ditmaal 
door een strafschop. Een voorzet van 
Dylan Bergkamp kwam binnen de 
beruchte lijnen tegen de uitgestrekte 
arm van een verdediger en de 
scheidsrechter kon niet anders dan
de bal op de stip deponeren. Justin 
Schouten liet zich deze buitenkans 
niet ontnemen en bracht de 3-2 winst 
door de doelman de verkeerde kant 
op te sturen, 3-2. 
Omdat ook FC Breukelen de tweede 
wedstrijd in winst om wist te zetten 
gaan deze twee ploegen, die elkaar 
volgende week in Mijdrecht 
ontmoeten, samen door naar de
knock out fase en kunnen CSW en
FC Abcoude zich na de onderlinge 
ontmoeting zaterdag gaan richten
op de competitie.

Foto’s:  Hans van Gelderen.

De Ronde Venen - Biljarten was
van oorsprong alleen een sport die 
door mannen in hun stamkroeg of 
besloten club werd uitgeoefend. Dat 
is het allang niet meer. Therese Klom-
penhouwer is het levende bewijs, zij 
is al vijf keer wereldkampioen drie-
banden geworden. Binnen De Ronde 
Venen competitie spelen er ook al 
jaren meerdere vrouwen mee, zoals 

Caty Jansen, Lucia Burger, Lenette 
Engel, Roos Aarsman en Betty van 
der Mars (foto). De laatste twee 
traden afgelopen week tegen elkaar 
aan en moeten allebei 31 caramboles 
maken. Betty begon voortvarend, 
maar verslapte na de 20e carambole 
enigszins zodat Roos kon terug-
komen. Uiteindelijk maakte Betty het 
met een serie van drie af, Roos 
behaalde nog acht wedstrijdpunten. 
Haar medespelers van De Merel/
Richard’s 2 wonnen de overige drie 
partijen, zodat de eindstand tegen 
Springbok 2/Feka op 44-35 uitkwam. 
De Kromme Mijdrecht 2 won met 
43-28 toch wel verrassend van De 
Merel/Richard’s 1. David Schild, Jos 
Vermeij en Frans Versteeg wonnen 
van hun niet in goede vorm stekende 
tegenstanders, namens De Merel kon 
Bart Ho�mans de eer redden door 
twaalf punten te pakken tegen Ger 
Versteeg.

Goede start Bar Adelhof 3
Bar Adelhof heeft dit seizoen een 
derde team toegevoegd met onder 
andere ‘herintreders’ Paul Schuur-

Biljarten puur een mannensport? man, Arie Engel, Broer Persoon, Bas 
Citon, Berend Huisingh en teamleider 
Joost van Zuijlen. Zij gingen goed 
van start door hun eerste wedstrijd 
met 45-33 te winnen van het gelou-
terde team De Biljartvrienden/Stieva/
Smit Fietsen. Arie Engel en Bas Citon 
wonnen gedecideerd, Berend 
Huisingh kon Lucia Burger net één 
carambole voorblijven en alleen 
Broer Persoon kwam net tekort tegen 
Martien Heijman. De overige teams 
wisten elkaar aardig in evenwicht te 
houden, aangezien in de eindstand 
het verschil niet meer dan vier 
wedstrijdpunten bedroeg. Deze 
speelronde waren er twee spelers 
zeer onfortuinlijk. De ene heeft de 
bitterzoete eer slechts één wedstrijd-
punt bijeen te spelen; zijn 11 caram-
boles tegen een ontketende Dorus 
v/d Meer is slechts 18,6% van zijn
59 te maken caramboles. Dorus v/d 
Meer speelde dan ook de kortste 
partij van de week in 15 beurten. De 
andere was waarschijnlijk helemaal 
van slag toen Arjan Gortemulder van 
Cens de procentueel hoogste serie 
van de week maakte (13 van 38 = 
34,21%) en niet meer dan twee 
wedstrijdpunten scoorde.

Vinkeveen - Het eerste achttal van 
korfbalvereniging De Vinken heeft
de eerste wedstrijd van de nieuwe 
competitie met 19-18 winnend afge-
sloten. Tegen het bezoekende Roda 
uit Westzaan was De Vinken de hele 
wedstrijd de bovenliggende partij. 
Voor het gevoel onnodig kwam de 
thuisploeg in de laatste minuten
toch nog in de problemen.
De Vinken acteert sinds veertien jaar 
weer in de eerste klasse van het 
KNKV. De competitieopzet is evenwel 
met slechts drie tegenstanders, die 
elkaar voor de zaalcompetitie twee 
maal ontmoeten. 
“De verwachting is dat we Roda 
moeten kunnen verslaan”, aldus de 
nieuwe trainer-coach Frank 
Dankelman. “We hebben een prima 
oefenperiode gehad. Het team toont 
veel inzet en wilskracht en is ook 
leergierig. Binnen de selectie hebben 
we een aantal nieuwe mensen 
mogen verwelkomen, die zich moei-
teloos hebben aangepast. Verdedi-
gend hebben we een taaie ploeg en 
aanvallend in principe een groot 
scoringsvermogen. We beginnen 
vandaag met Robin, Zoë, Jerom en 
Jelle in de aanval en Deena, Eva, 
Gideon en Levi in de verdediging.”

De thuisploeg nam vanaf seconde 
één het initiatief. Jerom Stokhof en 
Zoë van Dasler tekenden voor 1-0 en 
2-0. Tot vlak voor rust bleef de marge 
op twee punten. Vinkentre�ers van 
Levi Kroon (4x), Gideon Lee�ang, 
Robin van der Vliet en Zoë van Dasler 
brachten de ruststand op 9-6. 
Ook na de rust bleef de marge lang 
rond de twee of drie doelpunten.
De op het Vinkennest teruggekeerde 
Robin van der Vliet en ook Levi Kroon 
gaven met hun scores de stand een 
steeds fraaier aanzien. Halverwege 
de tweede helft was het na een 
tre�er van Jelle Mul 15-10. Levi Kroon 
met zijn zevende en Jerom Stokhof 
tilden de stand naar 17-12 en de 
wedstrijd leek gespeeld.
Hoe anders waren de laatste tien 
minuten. Roda scoorde met een 
tussentre�er van Jelle Mul twee keer 
drie doelpunten op rij. Opeens was 
het weer gelijk: 18-18. Opnieuw leek 
Robin van der Vliet de nekslag te 
geven: 19-18.
Voor Vinkeveen was het maar 
gelukkig dat Roda de door scheids-
rechter Van Garderen in de laatste 
seconden toegekende strafworp niet 
kon benutten: einduitslag 19-18 in 
Vinken’s voordeel.

De Vinken start met winst

Mijdrecht - Woensdag 6 september 
was het tijd voor de tweede 
Senior+dag van dit seizoen. Ondanks 
de verwachte tropische temperatuur 
was iedereen op tijd aanwezig. Bij 
aankomst werd er meteen genoten 
van de diverse, zelfgebakken, taarten 
van de dames van de catering Meikie 
en Pien. Verder was er voor alle deel-
nemers een koel �esje water en de 
banken op de banen waren voorzien 
van parasols. Er waren deelnemers van 
diverse tennisclubs, de DRV, Wilnis en, 
Breukelen, maar ook uit Naarden, 
Oudewater, Nieuwkoop, Ter Aar, 
Oudewater en Amsterdam! 
Er werden leuke partijen gespeeld op 
verschillend niveau. En na twee 

rondes stond er weer een lunchbu�et 
klaar. Deze keer met, naast de intussen 
befaamde pinda- en tomatensoep, 
een verrassend deel van warme vege-
tarisch producten, zoals champion-
burgers en pittige balletjes. Tussen-
door werden de ingespannen spieren 
lekker gemasseerd door Petra Taal. 
Deels voor de stichting Alzheimer.
Na de derde ronde was er weer een 
verfrissend ijsje en nam iedereen 
plaats in de schaduw op het gezellige 
terras. Deze keer werden de deel-
nemers met de meeste games én die 
met de minste, verrast met een prijs!
Als afsluiting de traditionele loterij 
met leuke prijzen en de borrel met 
hapjes en heerlijke haring!

Super Senior+dag TV Mijdrecht








